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Letopisecká komise 

Rady města Úvaly 

 

Zápis z distančního jednání 

Letopisecké komise č. 1/2021 
Termín : 24.2.2021 

Místo : Emailová komunikace, hlasování přes survio.com 

Rozdělovník : Ing. Zdeňka Havránková, Mgr. Alena Janurová, Jana Tesařová, Ing. Lukáš 

Rubeš, Ing. Vladislav Procházka 

  

Přítomní členové : Ing. Zdeňka Havránková, Mgr. Alena Janurová, Jana Tesařová, Ing. Lukáš 

Rubeš, Ing. Vladislav Procházka 

  

Omluveni 

 

Host: 

: 

 

: 

 

------ 

 

------ 

 

Tajemník  : Kamila Budilová  

   

 

Stav přítomných: 5 + zapisovatel 

 

Program jednání 

  

1. Kronikářský zápis za rok 2019 

 

2. Návrh na nového člena letopisecké komise  

 

3. Nové prostory pro archiv historických dokumentů města a badatelnu  

 

 

Situace pro osobní kontakty je stále komplikovaná. Nicméně jsou záležitosti, které je třeba 

projednat.  Proto se předsedkyně komise Z. Havránková po diskuzi s některými členy rozhodla 

nesvolávat letopiseckou komisi prezenčně, ani  prostřednictvím videokonference, ale pro e-mailovou 

komunikaci a hlasování přes survio.com. 

 

Ad 1)  Kronikářský zápis za rok 2019 

 

Návrh kronikářského zápisu za rok 2019 vypracovaného kronikářkou města Mgr. Alenou Janurovou 

obdrželi všichni členové LK a zaslali své připomínky paní kronikářce. Všechny připomínky se týkaly 

překlepů a věcných doplnění. Většinu připomínek paní kronikářka zohlednila a zapracovala do textu.  

Kronikářský zápis je obsáhlý. Paní kronikářka se snažila doplnit informace z oblastí života, kterými se 

kroniky města již dlouho nezabývaly. Kronika je čtivá, obsahuje řadu dat a popisů reálií. Budoucí 

čtenář v jakékoliv době si bude schopen představit, čím město v roce 2019 žilo, jak vypadalo, jaký zde 



  1/2021

  

 

2                                                     
 

byl společenský život. Členové LK oceňují kvalitu kronikářského zápisu a děkují Mgr. Janurové za její 

práci a doporučují radě města zápis ke schválení. 

 

Text usnesení 1/2021 Výsledek hlasování 

Letopisecká komise projednala a doporučuje radě města ke schválení 

kroniku města za rok 2019 napsanou kronikářkou města Mgr. Alenou 

Janurovou.  
 

Pro 4 

usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 1 

 

Ad 2)  Návrh na nového člena letopisecké komise  

 

Ing. Procházka na podnět LK jednal s panem Františkem Smolíkem - bývalým ředitelem ZŠ, zda by 

měl zájem o členství v letopisecké komisi. Důvodem oslovení pana Smolíka byl jeho dlouholetý zájem 

o život v Úvalech, v rámci kterého především v době, kdy byl učitelem a posléze ředitelem základní 

školy, fotograficky mapoval život ve městě. Pan Smolík nabídku přijal. 

 

Text usnesení 2/2021 Výsledek hlasování 

Letopisecká komise navrhuje radě města jmenovat pana Františka 

Smolíka členem letopisecké komise.  

Pro 5 

usnesení bylo přijato Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

Ad 3)  Nové prostory pro archiv historických dokumentů města a badatelnu 

 

Podle informace kronikářky a správkyně historického archivu Mgr. Janurové je současný archiv 

využíván jako kancelář několika osobami, což komplikuje práci v archivu a neumožňuje zřízení 

badatelny. 

  

Text usnesení 3/2021 Výsledek hlasování 

Letopisecká komise předkládá radě města ke zvážení přestěhovat 

historický archiv města do samostatných  prostor, které 

umožní  vytvoření badatelny.   

 

 

Pro 4 

usnesení bylo přijato Proti 1 

Zdržel se 0 

 

 

Zapsala:  Kamila Budilová 

 

 

 

předsedkyně Letopisecké komise 

Ing. Zdeňka Havránková 


